
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
22.07.2024 
 
Luni, 22 iulie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, după cum urmează: 
a) Liceul Tehnologic ”Matei Corvin” Hunedoara  – se acordă aviz organizare concurs 1 

post paznic. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă schimbarea centrului de examen pentru definitivat de la Liceul de Arte 

”Sigismund Toduță” Deva la Liceul cu Program Sportiv ”Cetate” Deva. 
2. Se aprobă Procedura operațională privind repartizarea preșcolarilor/ 

antepreșcolarilor, etapa de ajustări. 
3. Se aprobă 2 cereri de pensionare anticipată a unor cadre didactice, începând cu 

data de 01.08.2024. 
4. Se acordă aviz pentru eliberarea actelor de studii, după cum urmează: 

a. diplomă bacalaureat, promoția 2008; 
b. diplomă bacalaureat, promoția 2003. 

5. Se aprobă recuperarea programului de lucru din ziua de 16.08.2024 prin 
prelungirea programului de lucru cu 30 de minute dimineața și 30 de minute după 
amiaza în intervalul 01-08.08.2024. 

 


